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Begäran ombyggnation av anpassad lokal för daglig 
verksamhet 

Förslag till beslut 

1. Kommunstyrelsen återremitterar ärendet till socialnämnden 

för att kompletteras med hur nämnden ska klara den ökade 

hyreskostnaden med nuvarande ekonomisk obalans. 

Sammanfattning 

Socialnämnden har på sammanträde december 2023 föreslagit 

kommunstyrelsen besluta att hos KFIA beställa ombyggnation av 

Plåtverkstan vid Vasagymnasiet för en anpassning till daglig 

verksamhets behov. 

Inom daglig verksamhet finns flera grupper på olika 

platser/byggnader vid Ekvägen som är en extern fastighetsägare. 

Det är inte kostnadseffektivt. En större gemensam lokal med olika 

inriktningar som hyrs internt är både kostnadseffektivt och höjer 

kvaliteten i verksamheten. Samordningsmöjligheter och även 

utbudet av sysselsättning utifrån de skilda behoven skulle förbättras.  

Arboga Kommunalteknik har tillsammans med verksamheten 

genomfört en förstudie vid Plåtverkstan på Vasagymnasiet om 

denna skulle kunna byggas om till verksamhetens behov. Förstudien 

visar att det är möjligt och där ombyggnationen skulle uppgå till 

drygt 17 miljoner kronor. Efter ombyggnation så skulle lokalhyran 

uppgå till cirka 1,4 miljoner kronor. Lokalhyran i befintliga lokaler 

vid Ekvägen uppgår till cirka 0,9 miljoner kronor. Verksamheten 

skulle också behöva köpa in inventarier uppgående till cirka 250 tkr.  

I Strategisk plan 2024–2026 har inte hänsyn tagits till den eventuellt 

ökade hyran. Socialnämnden har signalerat att de har en ingående 

ekonomisk obalans inför 2024 på flera miljoner kronor. Det finns inga 

medel att tillföra socialnämnden vilket innebär att nämnden också 

måste bära tillkommande hyreskostnader. 

Kommunstyrelseförvaltningen 
Anders Neuman, kommundirektör 
0589-870 08 
anders.neuman@arboga.se 

 

Kommunstyrelsen 



 

 
TJÄNSTESKRIVELSE 2 (2) 
Datum Diarienummer 

2024-02-12 KS 439/2023-287 
Revideringsdatum  

  
 

 

Barnkonsekvensanalys 

Förslaget till beslut medför inga direkta konsekvenser som rör barns 

rättigheter. 

 
Anders Neuman 
Kommundirektör 
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